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Vragen van het lid Cqörüz (CDA) aan
de ministers van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties en van Justitie
over de inzet van de ME bij de
ongeregeldheden in Hoek van
Holland. (Ingezonden 27 augustus
2009)

1
Is het bericht waar dat de inzet van de
ME bij de ongeregeldheden in
Hoek van Holland achterwege is
gelaten op grond van
bezuinigingsoverwegingen?1 Zo ja,
wie heeft dit besluit genomen? Is dat
de korpsbeheerder geweest of de
korpschef?

2
Wat vindt u van het argument om de
ME niet in te zetten vanwege
bezuinigingen?

3
Zijn er recentelijk andere
gebeurtenissen geweest waarbij de
inzet van de ME ook achterwege is
gelaten op grond van dezelfde
overwegingen?

4
Is het bericht waar dat er informatie
bekend was dat hooligans het
dancefeest zouden gebruiken om
tegen de politie te vechten?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Brinkman (PVV), ingezonden
25 augustus 2009 (vraagnummer

2009Z15095) en het lid Griffith (VVD) ,
ingezonden 25 augustus 2009
(vraagnummer 2009Z15096) en het lid
Kuiken (PvdA), ingezonden
25 augustus 2009 (vraagnummer
2009Z15097).

1 AD, 26 augustus 2009: «Veldslag na grove
fouten politietop».

Antwoord

Antwoord van minister Ter Horst
(Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties) (ontvangen
29 september 2009)

Zie ook Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2009–2010, nr. 12
Volledigheidshalve doe ik u tevens
toekomen twee brieven die op
24 augustus en 2 september 2009
door de burgemeester van Rotterdam
over het incident zijn gezonden
aan de gemeenteraad. Bij de
laatstbedoelde brief zijn ook de quick
scans gevoegd die zijn verricht
naar de vergunningverlening
respectievelijk de operationele
informatievoorziening en opschaling
binnen de politie. (Ter inzage gelegd
bij het Centraal Informatiepunt
Tweede Kamer)

1
De korpsbeheerder van de
politieregio Rotterdam-Rijnmond
heeft mij in zijn ambtsbericht laten
weten dat hij afstand neemt van deze
berichtgeving. Het kan nooit zo zijn
dat door een bezuinigingsmaatregel

de ME niet ingezet wordt als dat
nodig is.

2
Zie het antwoord op vraag 1.

3
Zoals aangegeven in het antwoord bij
vraag 1 kan het nooit zo zijn dat door
een bezuinigingsmaatregel de ME
niet ingezet wordt als dat nodig is.

4
De burgemeester van Rotterdam
heeft in zijn aan mij uitgebrachte
ambtsbericht aangegeven dat er op
vrijdag 21 augustus 2009 informatie
van de Regionale Inlichtingen Dienst
is verstrekt aan de chef van dienst
van het district Waterweg Noord van
de regiopolitie Rotterdam-Rijnmond.
De burgemeester vervolgt in zijn
ambtsbericht [citaat]: «de chef van
dienst heeft de informatie verstrekt
aan de algemene commandant van
de regeling. Uit de quick scan naar de
politie-informatie is gekomen dat er
niet adequaat is gereageerd op deze
informatie en later, op zaterdag
22 augustus 2009 binnengekomen,
informatie. Er had naar aanleiding
van de informatie eerder een
versterkte bevelsstructuur en extra
capaciteiten moeten zijn ingeroepen.»
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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